

**TRADEMARK ASSIGNMENT**

Electronic Version v1.1  
 Stylesheet Version v1.1

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
------------------	----------------

NATURE OF CONVEYANCE:	CHANGE OF NAME
-----------------------	----------------

**CONVEYING PARTY DATA**

Name	Formerly	Execution Date	Entity Type
Multiver (2006) Ltee		05/02/2006	LIMITED LIABILITY COMPANY: CANADA

**RECEIVING PARTY DATA**

Name:	Multiver Ltee
Street Address:	436 Rue Berube
City:	Vanier
State/Country:	CANADA
Postal Code:	G1M 1C8
Entity Type:	LIMITED LIABILITY COMPANY: CANADA

**PROPERTY NUMBERS Total: 2**

Property Type	Number	Word Mark
Registration Number:	2692059	MULTIVER
Registration Number:	2714967	ECONOVERRE

**CORRESPONDENCE DATA**

Fax Number: (202)637-3593  
*Correspondence will be sent via US Mail when the fax attempt is unsuccessful.*  
 Phone: 202-383-0100  
 Email: eteas@sablaw.com  
 Correspondent Name: David E Weslow-Sutherland Asbill Brennan  
 Address Line 1: 1275 Pennsylvania Ave, NW  
 Address Line 4: Washington, DISTRICT OF COLUMBIA 20004-2415

ATTORNEY DOCKET NUMBER:	27654.0001
-------------------------	------------

**DOMESTIC REPRESENTATIVE**

Name: David E Weslow-Sutherland Asbill Brennan

CH \$65.00 2692059

Address Line 1: 1275 Pennsylvania Ave, NW

Address Line 4: Washigton, DISTRICT OF COLUMBIA 20004-2415

NAME OF SUBMITTER:

David E. Weslow

Signature:

/David E. Weslow/

Date:

04/17/2007

Total Attachments: 3

source=Multiver 2#page1.tif

source=Multiver 2#page2.tif

source=Multiver 2#page3.tif

**CERTIFICATE OF AMENDMENT**

Companies Act, Part IA  
(R.S.Q., chap. C-38)

I hereby certify that the company

MULTIVER LTÉE

has amended its Articles on **May 2, 2006**, in accordance of Part IA of the Companies Act, as shown in the attached Articles Amendment.

Recorded in the register on May 3, 2006  
under number 1163523229



Interim assistant registrar of enterprises

I330Z19L22M30MA



1. **Nom** - Inscrive le nouveau nom de la compagnie si celui-ci est modifié et inscrive le nom antérieur à la section 5.  
ou  
- Inscrive le nom actuel si vous le conservez et inscrive S. O. à la section 5.

Numéro d'entreprise du Québec										
NEQ	1	1	6	3	5	2	3	2	2	9

MULTIVER LTÉE

Marquer la case d'un X si vous demandez un numéro matricule (compagnie à numéro) au lieu d'un nom.

2. **Les statuts de la compagnie sont modifiés de la façon suivante :**

La dénomination sociale de la compagnie est changée en celle de :

MULTIVER LTÉE

3. **Date d'entrée en vigueur** (si différente de la date du dépôt des statuts de modification) pour les demandes qui ne sont pas visées par la section 4.

Date postérieure à celle du dépôt :

Année Mois Jour

4. **Modification des statuts en vertu de l'article 123.140 et suivants de la Loi sur les compagnies**

Marquer la case d'un X si la demande de modification est présentée pour rectifier une illégalité, une irrégularité ou pour y insérer une disposition requise par la Loi sur les compagnies :

- qui ne porte pas atteinte aux droits des actionnaires ou des créanciers (art. 123.140);
- qui peut porter atteinte aux droits des actionnaires ou des créanciers - joindre copie du jugement (art. 123.141).

Date d'entrée en vigueur (la modification rétroagit à la date du certificat accompagnant les statuts que l'on modifie, à moins que les présents statuts ou le jugement ne mentionnent une date ultérieure) :

Année Mois Jour

5. **Nom antérieur à la modification** (si différent de celui mentionné à la section 1).

MULTIVER (2006) LTÉE

Réservé à l'administration

**Québec**  
Déposé le

2 MAI 2006

**Le registraire  
des entreprises**

Signature de l'administrateur autorisé

Si l'espace prévu est insuffisant, joindre une annexe remplie en deux exemplaires, identifier la section correspondante et numéroter les pages s'il y a lieu.

1. Name - Enter the new name of the company, if changed, and enter the previous name in section 5.  
or  
- Enter the current name, if you are keeping it, and write N.A. in section 5.

Québec enterprise number	
NEQ	1 1

Mark an X in this box if you are applying for a designating number (numbered company) rather than a name. <input type="checkbox"/>

2. The articles of the company are amended as follows:

--

3. Effective date (if later than that on which the articles of amendment are filed) for applications not covered in section 4.

Date following that of the filing date:	Year	Month	Day
---	------	-------	-----

4. Amendment of articles under sections 123.140 and following of the *Companies Act*

Mark an X if the application for amendment is presented to correct an illegal or irregular element, or to include a provision required under the <i>Companies Act</i> :	
• where the correction or insertion does not affect the rights of the shareholders or creditors (sec. 123.140);	<input type="checkbox"/>
• where the correction or insertion may affect the rights of the shareholders or creditors - append copy of judgment (sec. 123.141).	<input type="checkbox"/>
Effective date (the amendment will be retroactive to the date of the certificate accompanying the articles being amended), unless these articles or the judgment provides for a later date):	Year    Month    Day

5. Name prior to the amendment (if different than the one mentioned in section 1)

--

Do not write in this space
----------------------------

\_\_\_\_\_  
Signature of Authorized Director

If the space provided is not sufficient, include an appendix, in two copies, identifying the corresponding section. If necessary, number the pages.

SIGN THE TWO COPIES OF THIS FORM AND REMIT THEM WITH YOUR PAYMENT.

DO NOT FAX.